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                        ❞ كتاب Systems Engineering, A 21st Century Systems Methodology : Case H: Global Warming, Climate Change and Energy ❝  ⏤ Derek K. Hutchins DIET


This book conceives, presents and exemplifies a contemporary, general systems methodology that is straightforward and accessible, providing guidance in practical application, as well as explaining concept and theory. The book is presented both as a text for students, with topic assignments, and as a reference for practitioners, through case studies.

يتصور هذا الكتاب ويعرض ويمثل منهجية أنظمة عامة معاصرة ومباشرة ويمكن الوصول إليها ، وتوفر التوجيه في التطبيق العملي ، وكذلك شرح المفهوم والنظرية. يتم تقديم الكتاب كنص للطلاب ، مع تعيينات الموضوعات ، وكمرجع للممارسين ، من خلال دراسات الحالة.



Utilizing recent research and developments in systems science, methods and tools, Hitchins has developed a unified systems methodology, employable when tackling virtually any problem, from the small technological, to the global socioeconomic. Founded in the powerful ‘systems approach’, Hitchins’ systems methodology brings together both soft and hard system scientific methods into one methodological framework. This can be applied when addressing complex problems, issues and situations, and for creating robust, provable solutions, resolutions and dissolutions to those problems – supposing such to exist.

باستخدام الأبحاث والتطورات الأخيرة في علم الأنظمة والأساليب والأدوات ، طورت Hitchins منهجية أنظمة موحدة ، قابلة للتوظيف عند معالجة أي مشكلة تقريبًا ، من التقنية الصغيرة إلى الاقتصادية الاجتماعية العالمية. تأسست في "نهج الأنظمة" القوي ، تجمع منهجية أنظمة Hitchins بين كل من الأساليب العلمية للنظام الثابت واللين في إطار منهجي واحد. يمكن تطبيق ذلك عند معالجة المشكلات والقضايا والمواقف المعقدة ، ولإنشاء حلول وقرارات وحلول قوية وقابلة للإثبات لتلك المشكلات - بافتراض وجودها.



This book details and explores:

تفاصيل هذا الكتاب ويستكشف:



the systems approach, using theory and method to reveal systems engineering as applied systems science, bridging the gulf between Problem and Solution Spaces;

نهج النظم ، باستخدام النظرية والطريقة للكشف عن هندسة النظم كعلم النظم التطبيقية ، سد الفجوة بين المشكلة ومساحات الحل ؛



a ‘universal’ Systems Methodology (including an extensive view of systems engineering, embracing both soft and hard systems) which encompasses all five stages of Hitchins’ 5-layer Systems Engineering Model (artifact, project, enterprise, industry and socio-economy);

منهجية الأنظمة "العالمية" (بما في ذلك نظرة شاملة لهندسة الأنظمة ، مع الأخذ في الاعتبار الأنظمة اللينة والصلبة) والتي تشمل جميع المراحل الخمس لنموذج هندسة الأنظمة المكون من 5 طبقات من Hitchins (قطعة أثرية ، مشروع ، مشروع ، صناعة ، واقتصاد اجتماعي) ؛

case studies illustrating how the systems methodology may be used to address a diverse range of situations and issues, including conceiving a new defense capability, proposing a feasible way to tackle global warming, tackling enterprise interventions, how and why things can go wrong, and many more.

دراسات حالة توضح كيف يمكن استخدام منهجية الأنظمة لمعالجة مجموعة متنوعة من المواقف والقضايا ، بما في ذلك تصور قدرة دفاعية جديدة ، واقتراح طريقة مجدية للتعامل مع الاحترار العالمي ، ومعالجة تدخلات المؤسسة ، وكيف ولماذا يمكن أن تسوء الأمور ، والعديد 



Systems Engineering will give an immeasurable advantage to managers, practitioners and consultants in a wide range of organizations and fields including police, defense, procurement, communications, transport, management, electrical, electronic, aerospace, requirements, software and computer engineering.

ستعطي هندسة النظم ميزة هائلة للمديرين والممارسين والاستشاريين في مجموعة واسعة من المنظمات والمجالات بما في ذلك الشرطة والدفاع والمشتريات والاتصالات والنقل والإدارة والكهرباء والإلكترونيات والفضاء والمتطلبات والبرمجيات وهندسة الكمبيوتر.



It is an essential reference for researchers seeking ‘systems enlightenment’, including graduate students who require a comprehensive reference text on the subject, and also government departments and systems engineering institutions

إنه مرجع أساسي للباحثين الباحثين عن "التنوير في الأنظمة" ، بما في ذلك طلاب الدراسات العليا الذين يحتاجون إلى نص مرجعي شامل حول هذا الموضوع ، وكذلك الأقسام الحكومية ومؤسسات هندسة النظم
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 جميع الحقوق محفوظة لدى دور النشر والمؤلفون والموقع غير مسؤل عن الكتب المضافة بواسطة المستخدمون. 
للتبليغ   عن كتاب محمي بحقوق نشر فضلًا اضغط هنا 
مكتبة تحميل الكتب مجانا
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Systems Engineering (SE) is a problem-solving methodology (planned procedure) for designing and configuring systems, especially those of a technical and complex nature.
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This book conceives, presents and exemplifies a contemporary, general systems methodology that is straightforward and accessible, providing guidance in practical application, as well as explaining concept and theory. The book is presented both as a text for students, with topic assignments, and as a reference for practitioners, through case studies.
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Utilizing recent research and developments in systems science, methods and tools, Hitchins has developed a unified systems methodology, employable when tackling virtually any problem, from the small technological, to the global socioeconomic. Founded in the powerful ‘systems approach’, Hitchins’ systems methodology brings together both soft and hard system scientific methods into one methodological framework. This can be applied when addressing complex problems, issues and situations, and for creating robust, provable solutions, resolutions and dissolutions to those problems – supposing such to exist.

باستخدام الأبحاث والتطورات الأخيرة في علم الأنظمة والأساليب والأدوات ، طورت Hitchins منهجية أنظمة موحدة ، قابلة للتوظيف عند معالجة أي مشكلة تقريبًا ، من التقنية الصغيرة إلى الاقتصادية الاجتماعية العالمية. تأسست في "نهج الأنظمة" القوي ، تجمع منهجية أنظمة Hitchins بين كل من الأساليب العلمية للنظام الثابت واللين في إطار منهجي واحد. يمكن تطبيق ذلك عند معالجة المشكلات والقضايا والمواقف المعقدة ، ولإنشاء حلول وقرارات وحلول قوية وقابلة للإثبات لتلك المشكلات - بافتراض وجودها.
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a ‘universal’ Systems Methodology (including an extensive view of systems engineering, embracing both soft and hard systems) which encompasses all five stages of Hitchins’ 5-layer Systems Engineering Model (artifact, project, enterprise, industry and socio-economy);

منهجية الأنظمة "العالمية" (بما في ذلك نظرة شاملة لهندسة الأنظمة ، مع الأخذ في الاعتبار الأنظمة اللينة والصلبة) والتي تشمل جميع المراحل الخمس لنموذج هندسة الأنظمة المكون من 5 طبقات من Hitchins (قطعة أثرية ، مشروع ، مشروع ، صناعة ، واقتصاد اجتماعي) ؛

case studies illustrating how the systems methodology may be used to address a diverse range of situations and issues, including conceiving a new defense capability, proposing a feasible way to tackle global warming, tackling enterprise interventions, how and why things can go wrong, and many more.

دراسات حالة توضح كيف يمكن استخدام منهجية الأنظمة لمعالجة مجموعة متنوعة من المواقف والقضايا ، بما في ذلك تصور قدرة دفاعية جديدة ، واقتراح طريقة مجدية للتعامل مع الاحترار العالمي ، ومعالجة تدخلات المؤسسة ، وكيف ولماذا يمكن أن تسوء الأمور ، والعديد 



Systems Engineering will give an immeasurable advantage to managers, practitioners and consultants in a wide range of organizations and fields including police, defense, procurement, communications, transport, management, electrical, electronic, aerospace, requirements, software and computer engineering.

ستعطي هندسة النظم ميزة هائلة للمديرين والممارسين والاستشاريين في مجموعة واسعة من المنظمات والمجالات بما في ذلك الشرطة والدفاع والمشتريات والاتصالات والنقل والإدارة والكهرباء والإلكترونيات والفضاء والمتطلبات والبرمجيات وهندسة الكمبيوتر.



It is an essential reference for researchers seeking ‘systems enlightenment’, including graduate students who require a comprehensive reference text on the subject, and also government departments and systems engineering institutions

إنه مرجع أساسي للباحثين الباحثين عن "التنوير في الأنظمة" ، بما في ذلك طلاب الدراسات العليا الذين يحتاجون إلى نص مرجعي شامل حول هذا الموضوع ، وكذلك الأقسام الحكومية ومؤسسات هندسة النظم
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This book conceives, presents and exemplifies a contemporary, general systems methodology that is straightforward and accessible, providing guidance in practical application, as well as explaining concept and theory. The book is presented both as a text for students, with topic assignments, and as a reference for practitioners, through case studies.

يتصور هذا الكتاب ويعرض ويمثل منهجية أنظمة عامة معاصرة ومباشرة ويمكن الوصول إليها ، وتوفر التوجيه في التطبيق العملي ، وكذلك شرح المفهوم والنظرية. يتم تقديم الكتاب كنص للطلاب ، مع تعيينات الموضوعات ، وكمرجع للممارسين ، من خلال دراسات الحالة.


Utilizing recent research and developments in systems science, methods and tools, Hitchins has developed a unified systems methodology, employable when tackling virtually any problem, from the small technological, to the global socioeconomic. Founded in the powerful ‘systems approach’, Hitchins’ systems methodology brings together both soft and hard system scientific methods into one methodological framework. This can be applied when addressing complex problems, issues and situations, and for creating robust, provable solutions, resolutions and dissolutions to those problems – supposing such to exist.

باستخدام الأبحاث والتطورات الأخيرة في علم الأنظمة والأساليب والأدوات ، طورت Hitchins منهجية أنظمة موحدة ، قابلة للتوظيف عند معالجة أي مشكلة تقريبًا ، من التقنية الصغيرة إلى الاقتصادية الاجتماعية العالمية. تأسست في "نهج الأنظمة" القوي ، تجمع منهجية أنظمة Hitchins بين كل من الأساليب العلمية للنظام الثابت واللين في إطار منهجي واحد. يمكن تطبيق ذلك عند معالجة المشكلات والقضايا والمواقف المعقدة ، ولإنشاء حلول وقرارات وحلول قوية وقابلة للإثبات لتلك المشكلات - بافتراض وجودها.


This book details and explores:
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the systems approach, using theory and method to reveal systems engineering as applied systems science, bridging the gulf between Problem and Solution Spaces;

نهج النظم ، باستخدام النظرية والطريقة للكشف عن هندسة النظم كعلم النظم التطبيقية ، سد الفجوة بين المشكلة ومساحات الحل ؛


a ‘universal’ Systems Methodology (including an extensive view of systems engineering, embracing both soft and hard systems) which encompasses all five stages of Hitchins’ 5-layer Systems Engineering Model (artifact, project, enterprise, industry and socio-economy);

منهجية الأنظمة "العالمية" (بما في ذلك نظرة شاملة لهندسة الأنظمة ، مع الأخذ في الاعتبار الأنظمة اللينة والصلبة) والتي تشمل جميع المراحل الخمس لنموذج هندسة الأنظمة المكون من 5 طبقات من Hitchins (قطعة أثرية ، مشروع ، مشروع ، صناعة ، واقتصاد اجتماعي) ؛

case studies illustrating how the systems methodology may be used to address a diverse range of situations and issues, including conceiving a new defense capability, proposing a feasible way to tackle global warming, tackling enterprise interventions, how and why things can go wrong, and many more.

دراسات حالة توضح كيف يمكن استخدام منهجية الأنظمة لمعالجة مجموعة متنوعة من المواقف والقضايا ، بما في ذلك تصور قدرة دفاعية جديدة ، واقتراح طريقة مجدية للتعامل مع الاحترار العالمي ، ومعالجة تدخلات المؤسسة ، وكيف ولماذا يمكن أن تسوء الأمور ، والعديد 


Systems Engineering will give an immeasurable advantage to managers, practitioners and consultants in a wide range of organizations and fields including police, defense, procurement, communications, transport, management, electrical, electronic, aerospace, requirements, software and computer engineering.

ستعطي هندسة النظم ميزة هائلة للمديرين والممارسين والاستشاريين في مجموعة واسعة من المنظمات والمجالات بما في ذلك الشرطة والدفاع والمشتريات والاتصالات والنقل والإدارة والكهرباء والإلكترونيات والفضاء والمتطلبات والبرمجيات وهندسة الكمبيوتر.


It is an essential reference for researchers seeking ‘systems enlightenment’, including graduate students who require a comprehensive reference text on the subject, and also government departments and systems engineering institutions
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